
PROTOKOLL FRA INFORMASJONSMØTE      

      
      

__________________________________________________________________________      
      

INFO-MØTE 2023-3-13                                            Sted:    Laastad Pluss & Minus                            
____________________________________________________(Hovedgaten 33)      

      

TILSTEDE:       

Marita Laastad, Thomas S. Jansen, Espen Lindstrøm, Stein Gunnar Døsen, Tommy 
Bygnes.  

__________________________________________________________________________      
 
Byen vår Kopervik er en medlemsorganisasjon med vekslende medlemstall, i dag har 
organisasjonen 87 medlemmer fordelt i/omkring sentrumsområde og i næringsparken. Byen 
vår Koperviks hovedfokus er å jobbe med, samt fremme, kultur, byutvikling og næring i 4250 
Kopervik.  
 
Utfordringen siste årene har vært å finne balansen mellom disse kategoriene; Arbeid med 
kulturaktiviteter, byutvikling/næringsprosjekter og generelle henvendelser fra kommunen/ 
private. Målet til organisasjonen per dags dato er nå å jobbe mer med å få mer rom til 
inntektsbringende arbeid for organisasjonen slik at daglig leder kan videre være ansatt i 100% 
stilling. 
 
BvKs hovedsponsor er Sparebank 1 SR-Bank hvor støtten er på 100.000 kroner årlig. 45.000 
kr av disse går til sentrum og 35.000 kr går til Bygnes. Medlemmene i området er med å 
bestemmer hva midlene skal brukes til gjennom markedskomitéer. Sentrum sitt markedskomité 
budsjett er rundt 100.000,- pga. Sentrumsmedlemmer betaler også et sentrumstillegg i tillegg til 
medlemskontingenten sin. Dette er fordi kulturarrangementer i gågaten krever mer arbeid og 
midler, eks. Ved innleie av lydteknikere, sceneunderholdning, konferansierer, anlegg osv. De 
siste årene er det blitt vedtatt å ha arbeidsgrupper for de ulike arrangementene i sentrum, dette 
fordi det har vært mye arbeid på en og samme komité/personer. Sentrum har en variasjon av 
10-14 arrangementer årlig. 
 
Les mer om organisasjonen på vår nettside. 



 
Referat fra møte:  
 
Thomas Jansen har takket ja til styreleder rollen.  
Nest styreleder velges i første styremøte etter årsmøte. (Innkalling kommer per e-post etter 
årsmøte.) Husk påmelding årsmøte her  
Det har ikke kommet innsigelser til nye styremedlemmer; Stein Gunnar Døsen, Tommy 
Bygnes og Anne Eline Bratland er derfor godkjent av medlemsskaren.  

BvKs økonomi: Info om BvKs nåværende økonomisk situasjon til nye styremedlemmer før 
årsmøte/styreverv. Siste årene har gitt BvK utfordringer med gravearbeid midt i sentrum, 
pandemi og nå en pågående strømkrise. Mye av dette har vært årsaken til tapte 
medlemmer som er tapte inntekter for organisasjonen. I 2022 gikk BvK en del i 
underskudd, mye pga. mindre salg av julekuler, tap som følge av dårlig billettsalg ifm. 
innleie av tivoli aktør, og som nevnt, tapte medlemsinntekter. 2022 var det første året Byen 
vår Kopervik prøvde å ha en ansatt i en 100% stilling.    
  
BvK får per dags dato 70.000 kr årlig i driftsstøtte av Karmøy kommune. Etter forrige 
styremøte ble det bl.a. vedtatt at daglig leder skulle alliere seg med de andre 
næringsforeningene for å høre om de befant seg i samme situasjon og prøve å få økt 
driftsstøtten. ÅV gikk også i underskudd og måtte se på stilling til markedskoordinator i 
2024, men skulle klare seg gjennom dette året. ÅV har dobbelt så mange medlemmer som 
BvK inklusiv flere sponsorer, derav er foreningene ikke nødvendigvis i helt samme 
posisjon.   
  
Foreningene var møte med næringssjefen og det ble foreslått at BvK kunne evt. få Karmøy 
Næringsråd sin driftsstøtte ettersom næringssjefen har nå fått tildelt mindre nærings 
budsjett i 2023. Ved økt støtte må dette opp på politisk nivå og næringssjefen sendte derfor 
ut et skriv med forslag til vedtak som næringsforeningene skulle fylle ut. (Legger dette 
skrivet til som vedlegg, kom gjerne med innspill på denne.)  
  
Forslag: Thomas Jansen foreslår å samle styret i møte sammen med næringssjefen, 
næringsforeningene, men også kommunedirektøren for at dette skulle få en større effekt og 
at de kunne se mer alvoret i saken. Dette punktet tas videre per e-post.  
 
Ellers ble temaer som ledige lokaler, hjertesaker, sponsorinntekts-muligheter tatt opp på møte. Det 
vil bli repetisjon på disse temaene første styremøte etter årsmøte 21. mars.    


